

RMC/CMR Class of 97 Ten-Year Reunion

September 28 - 30, 2007
Kingston, Ontario

<http://www.rmccmr97reunion.org/>

Thanks to everyone for checking out the Reunion Website – since its debut in November, 136 of us have logged-in at least once to check it out.

Coming soon we'll be collecting submissions for "**Favourite Tunes 93-97**" to be played at the Friday bash. So start thinking about your favourites from Ace of Base, Billy Rae Cyrus and Spirit of the West.

Plus, check out the forums – see who has been threatened with making a forced appearance on the rugby pitch. And why is CSTO 8 practicing a speech? Future forum topics could include "**Best Breach**", "**Best Lark**", "**Why CMR and Roads we're better than RMC**", "**Artsmen Who Didn't Fail in the Real World and Engineers Who Did**". And don't hold back – want to let McCorquodale know how **he's screwing up the reunion**, or tell him he's wasting his time? Put it in the forums! Got a great idea for the Friday Night Cocktail Party? Put it in the forums! So stay tuned and check in often.

Lost or forgot your username or password? Take two DPs and then e-mail Andrew McCorquodale at andrew.mccorquodale@rmclub.ca or Mike Lesauvage at webmaster@rmccmr97reunion.org.

Remember, Ex-Cadet Weekend 2007 is September 28 - 30, 2007, so save the date and make plans to join your fellow classmates. Here's where we're booking:

<u>Radisson</u>	<u>Holiday Inn</u>	<u>Comfort Inn</u>
<u>Downtown</u>	<u>Downtown</u>	<u>By the 401</u>
888-548-6726	613-549-8400	613-546-9500
Quote: "RMC Class of 97" when booking	Quote: "RMC Class of 97 Reunion" when booking	Quote: "RMC Class of 97" when booking
\$189 – \$199 per night	\$190 – \$200 per night	\$96 – \$106 per night
50 rooms held until July 15 th	60 rooms held until August 15 th	25 rooms held until July 15 th

Andrew McCorquodale (7 Squadron) heads up the Reunion Committee and we are seeking volunteers to help out. Whether you'll have a few hours to spare on the actual weekend itself or would like to be involved in planning from the onset, we'd love to have you on the committee. If you are interested please send an e-mail to: andrew.mccorquodale@rmclub.ca.

Lastly, please help us get the word out about Ex-Cadet Weekend 2007. Forward this e-mail on to any of your friends who may not have heard. Talk with your friends about the reunion, and make your plans now. We are committed to ensuring that the entire Class of 97 hears about our reunion weekend. And please ensure our Class President, Coriann Berry (formerly Mizzi), has your e-mail address at ctmberry@shaw.ca.

TDV
Class of 97 Reunion Committee

Andrew McCorquodale - andrew.mccorquodale@rmcclub.ca

Chad Garrod
Chris Haines
Mike Hooper
Andria Ink-Haines
Mike Lesauvage
Chris Reaburn
Jay Steele

RMC/CMR réunion de la classe de 97

septembre 28 - 30, 2007
Kingston, Ontario

www.rmccmr97reunion.org/

Merci à tous ceux qui ont visité le site web de la réunion de la classe de 97. Depuis son début, 136 d'entre nous avons visité le site au moins une fois.

Bientôt, nous serons en mesure de rassembler vos soumissions de votre « Musique préférée des années 93-97 » pour le vendredi soir. Donc, commencez à penser à vos chansons préférées des groupes comme Ace of Base, Billy Rae Cyrus et Spirit of the West.

De plus, allez voir les forums – voyez qui a été menacé d'être forcé à jouer au rugby. Et pourquoi est-ce que le INSTRO 8 est en train de pratiquer son discours? Des sujets pour les prochains forums pourraient inclure « Meilleur Charge CMC », « Meilleur Lark », « CMR et Roads étaient mieux que RMC », « Artsmens qui n'ont pas échoué dans le vrai monde, et les ingénieurs qui ont échoué ». Vous voulez dire à McCorquodale qu'il ne fait pas une bonne job pour la réunion? Mettez-le dans les forums! Avez-vous une idée pour le Cocktail Party du vendredi soir? Mettez-le dans les forums!

Avez-vous perdu votre nom d'utilisateur ou votre mot de passe? Envoyez un courriel à Andrew McCorquodale à andrew.mccorquodale@rmcclub.ca ou Mike Lesauvage à webmaster@rmccmr97reunion.org.

Souvenez-vous, la fin de semaine des anciens est le 28 - 30 septembre 2007, donc inscrivez la date à votre calendrier et planifiez d'y être. Voici les endroits où nous réservons :

<u>Radisson</u>	<u>Holiday Inn</u>	<u>Comfort Inn</u>
<u>Centre-ville</u>	<u>Centre-ville</u>	<u>Près de l'autoroute 401</u>
888-548-6726	613-549-8400	613-546-9500
Mentionnez: "RMC Class of 97" pour réserver	Mentionnez: "RMC Class of 97 Reunion" pour réserver	Mentionnez: "RMC Class of 97" pour réserver
\$189 – \$199/nuît	\$190 – \$200/nuît	\$96 – \$106/nuît
50 chambres, jusqu'au 15 juillet	60 chambres, jusqu'au 15 août	25 chambres, jusqu'au 15 juillet

Andrew McCorquodale (escadron 7) est en charge du comité de réunion, et nous cherchons des volontaires pour l'aider. Si vous désirez aider pendant la fin de semaine, ou même si vous désirez aider dans la planification, nous serions heureux d'avoir votre aide. Si vous êtes intéressés, envoyez un courriel à: andrew.mccorquodale@rmcclub.ca.

Finalement, s'il vous plait, aidez-nous à annoncer notre réunion. Envoyez ce courriel à vos amis qui ne l'ont peut-être pas reçu. Parlez avec vos amis au sujet de cette réunion, et planifiez maintenant. Nous voudrions nous assurer que toute la classe de 97 est au courant. Enfin, assurez-vous que notre présidente de classe, Coriann Berry (née Mizzi), connaît votre adresse électronique: ctmberry@shaw.ca.

VDV

Comité de réunion; classe de 97

Andrew McCorquodale - andrew.mccorquodale@rmcclub.ca

Chad Garrod

Chris Haines

Mike Hooper

Andria Ink-Haines

Mike Lesauvage

Chris Reaburn

Jay Steele

Thursday, 27 Sep 2007 / jeudi, 27 sept 2007:

1900 -- Legacy Dinner

Friday, 28 Sep 2007 / vendredi, 28 sept 2007 :

0800-1400 -- RMC Club Golf Tournament / tournoi du golf du club du CMR

1200-1600 -- Recruit obstacle course / course à obstacles

2100-???? -- Class of 97 Cocktail Party / Cocktail Party de la classe de 97
(Tir Na Nog in downtown Kingston / au centre-ville, Kingston)

Saturday, 29 Sep 2007 / samedi, 29 sept 2007 :

1000-1230 -- Ex-cadet Parade / parade des anciens

1230-1330 -- Class Meeting / réunion de classe

1400-1600 -- Old boys rugby match / match de rugby

2100-???? -- RMC Club Ball / Bal du club du CMR

Sunday, 30 Sep 2007 / dimanche, 30 sept 2007:

0900-1200 -- March through the Arch / Marche sous l'Arche

1200 -- Class Photo / photo de la classe

1200-1400 -- Farewell luncheon / souper d'au revoir